Сегодня мы хотим показать процесс работы над планированием пространства в нашем новом проекте на Патриарших прудах. Небольшая квартира площадью 87 м2, расположена на последнем этаже 5 этажного дома по ул. Спиридоновка. Огромный плюс объекта, наличие 4 панорамных окон с видом на особняк Морозова. Перед нами стояла задача разместить молодую пару с маленькой принцессой :) Бриф клиентов заключался в детской комнате, спроектированной согласно теории Марии Монтессори, большой ванной комнаты и объединенной зоны кухни-гостиной. Помимо всех пожеланий, нам удалось спроектировать отдельную гардеробную, большую ванную комнату и почти 32 метровую зону кухни-гостиной, разделенную открытой системой стеллажей. В спальне нам удалось разместить огромный встроенный шкаф и свободно стоящую кровать с прекрасным видом. В скором времени мы конечно порадуем вас интерьерами этого чудесного проекта.
Today we would like to demonstrate space planning in our new project on Patriarshiye Ponds.  It is an 87 square meter apartment located on the top floor of a 5-storey building on Spiridonovka Street. The place has a great advantage: there are 4 windows with panoramic view overlooking Morozov’s mansion. Our mission consisted in accommodating a family - a young couple and their adorable little daughter. Clients provided us with a creative brief that outlined the design of the children’s room, with a design to be based on Maria Montessori’s theory, a spacious bathroom and an open-space kitchen with a joint living zone. In addition to fulfilling all the requests of the family, we have successfully designed a separate walk-in closet, a large bathroom and almost 32 meters of kitchen with a joint living zone that we divided by an open shelving unit. In the bedroom we have been able to install a huge built-in wardrobe and place a bed with plenty of space around it, overlooking a gorgeous view. In the nearest future we are planning to introduce the interior of this beautiful project.  

Скульптор John Van Alstine
Сегодня мы хотим рассказать вам о знаменитом американском скульпторе и нашем большом друге Джоне Ван Алстине (John Van Alstine). Джон начал карьеру скульптора в 1985 году в Нью-Йорке, после окончания Корнелльского университета (Cornell University). Проработав несколько лет в Большом Яблоке, он купил заброшенный индустриальный комплекс в городе в Уэлсе, Вермонте, после реставрации Джон оборудовал там свою студию, где живет и работает и по сей день.
Sculptor John Van Alstine 
We would like to take a moment to introduce a famous American sculptor and our dearest friend John Van Alstine. John graduated from Cornell University and began his career of a sculptor in New York in 1985. After working for several years in the Big Apple, he purchased an abandoned industrial complex in Wells, Vermont, and once the restoration was completed, John set up his studio where he lives and works today. 
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